
RADA MIEJSKA 

W WOJNICZU 

Rada Miejska w Wojniczu 

Radni - Sesja 

Protokół nr LII / 2023 

LII Sesja w dniu 27 października 2023 

Obrady rozpoczęto 27 października 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:17 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bachara 

2. Bożena Budyn 

3. Roman Chamiało 

4. Janina Chrapusta 

5. Wojciech Derlaga 

6. Marcin Dulowski 

7. Stanisław Karpiel 

8. Aneta Kawa 

9. Augustyn Kubis 

10. Bogdan Kurek 

11. Tadeusz Kurek 

12. Edward Michalik 

13. Grzegorz Opioła 

14. Tadeusz Pawlina 

15. Janina Sosin 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Roman Chamiało otworzył LII sesję Rady Miejskiej 

w Wojniczu. Powitał wszystkich zebranych, państwa Radnych, p. Burmistrza, p. 

Wiceburmistrza, p. Skarbnik, p. Sekretarz, Panią Mecenas, Dyrektorów i 

Kierowników Urzędu Miejskiego, państwa Sołtysów oraz oglądających transmisję 
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internetową. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zarządził sprawdzenia quorum. Po 

dokonaniu sprawdzenia quorum Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

W sesji wzięło udział 14 Radnych. 

Nieobecna była Radna p. J. Chrapusta. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

P. Tadeusz Bąk - Burmistrz Wojnicza 

P. Leszek Ząbkowski - Z-ca Burmistrza Wojnicza 

P. Joanna Zając - Skarbnik Gminy 

P. Beata Kijak - Adwokat 

P Barbara Kieć - Kierownik Referatu GPN 

oraz 12 sołtysów Gminy Wojnicz i Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany porządek obrad w brzmieniu 

jak niżej: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku 

sołectwa Więckowice o zmianę przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji w 

ramach funduszu sołeckiego w 2023 r. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku 

sołectwa Więckowice w zakresie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 

2024 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wojnicz. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLI/456/2022 Rady Miejskiej w 

Wojniczu z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych 

Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr XLII/482/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z 

dnia 27 stycznia 2023 r. oraz Uchwałą nr XLIII/485/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z 

dnia 27 lutego 2023 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wojnicz. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wojnicz. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości 

Gminy Wojnicz. 

16. Zapytania i interpelacje. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

przedstawionego porządku obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, ze Protokół nr LI/2023 z ostatniej 

zwyczajnej sesji z 22 września br. był wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz 

dostępny na tabletach. 

Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do tego protokołu? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do ww. protokołu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem tych protokołów. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamiało, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 
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Janina Chrapusta 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

P. BURMISTRZ udzielił informacji o swojej działalności oraz o działalności Urzędu w 

okresie 

od 22 września 2023 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku 

sołectwa Więckowice o zmianę przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji w 

ramach funduszu sołeckiego w 2023 r. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy zatwierdzenia przez Radę 

Miejską ponownie złożonego wniosku Sołectwa Więckowice w sprawie zmiany 

przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji w bieżącym roku w ramach Funduszu 

Sołeckiego. 

Burmistrz Wojnicza odrzucił pierwotnie złożony wniosek, gdyż nie spełniał on 

warunków określonych w ustawie o Funduszu Sołeckim ponieważ wniosek był 

złożony z inicjatywy jednej osoby, podczas gdy powinien być złożony z inicjatywy 

Sołtysa lub Rady Sołeckiej lub co najmniej 15 pełnoletnich mieszkańców Sołectwa. 

Ponownie uchwalony i złożony wniosek spełnia wymogi formalne i jest zgodny z 

regulacjami ustawowymi. 

Zgodnie z artykułem 5 ust. 10 ustawy o funduszu sołeckim organem właściwym do 

rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku jest Rada Miejska, w związku z czym 

podjęcie tej przedmiotowej uchwały jest konieczne i uzasadnione. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 
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PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LII/546/2023 w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Więckowice o zmianę przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji w ramach 

funduszu sołeckiego w 2023 r. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Więckowice o zmianę przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji w ramach 

funduszu sołeckiego w 2023 r.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamiało, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku 

sołectwa Więckowice w zakresie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 

2024 r. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy zatwierdzenia przez Radę 

Miejską ponownie złożonego wniosku sołectwa Więckowice w zakresie 

przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego do realizacji w roku przyszłym, czyli 

do realizacji w roku 2024. 

Burmistrz Wojnicza odrzucił pierwotnie złożony wniosek, gdyż nie spełniał warunków 
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określonych w ustawie o Funduszu Sołeckim, gdyż wniosek był złożony z inicjatywy 

jednej osoby, podczas gdy powinien być złożony z inicjatywy Sołtysa lub Rady 

Sołeckiej lub co najmniej 15 pełnoletnich mieszkańców Sołectwa. Ponownie 

uchwalony i złożony wniosek spełnia wymogi formalne i jest zgodny z regulacjami 

ustawowymi. Analogicznie jak przy poprzedniej uchwale, zgodnie z art. 5 ust. 10 

ustawy o Funduszu Sołeckim, organem właściwym do rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku jest Rada Miejska, w związku z czym podjęcie tej uchwały jest 

konieczne i uzasadnione. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LII/547/2023 w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Więckowice w zakresie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2024 r. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Więckowice w zakresie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2024 r.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
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NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wojnicz. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że w dniu wczorajszym Państwo Radni otrzymali 

projekt przedmiotowej uchwały po pierwszej poprawce wraz z szczegółami 

dotyczącymi zarówno samej poprawki, jak i z ujednoliconymi objaśnieniami . 

Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej gminy Wojnicz w załączniku numer 1 

polegają na dostosowaniu planu dochodów, przychodów, wydatków i rozchodów 

bieżącego roku do zmian wprowadzonych w budżecie od dnia 22 września 

bieżącego roku do dnia obecnej sesji. 

W roku przyszłym, czyli 2024 dostosowano kwoty dochodów majątkowych, wydatków 

majątkowych, zwiększono przychody z wolnych środków i przychody ze spłat 

pożyczek udzielonych w latach ubiegłych oraz wprowadzono przychody z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, o których 

mowa w artykule 217 ust. 2. pkt 8 ustawy o finansach publicznych. 

Dostosowano również środki na pokrycie deficytu. 

W latach 2023-2024 dostosowano pozycje WPF-u dotyczące dochodów i wydatków 

na zadania współfinansowane ze środków Unii Europejskiej. 

Ponadto dostosowano pozycje wieloletniej prognozy finansowej wynikające ze zmian 

wprowadzonych w załączniku numer 2 do prognozy. 

W załączniku numer 2 dodano do niego następujące przedsięwzięcia: rewitalizacja 

wojnickiego rynku, pobyt podopiecznych w schronisku dla bezdomnych i wykonanie 

projektu parkingu przy cmentarzu w Grabnie. 

Ponadto dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: budowa 

nowoczesnego punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w Wojniczu, 

dowożenie i odwożenie uczniów do szkół, odśnieżanie i zwalczanie gołoledzi na 

drogach gminnych, zapewnienie dzieciom zamieszkałym na terenie gminy Wojnicz 

możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego na zasadach określonych dla 

przedszkoli prowadzonych przez gminę Wojnicz, modernizacja budynku i stadionu 

Olimpii Wojniczu, rewitalizacja Pałacu Dąmbskich Wojniczu, zmiana sposobu 
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użytkowania wraz z przebudową szkoły na Urząd Miejski w Wojniczu, budowa boiska 

wielofunkcyjnego wraz z placem zabaw i miejscem do grillowania w miejscowości 

Milówka, wykonanie projektów oświetlenia ulicznego na terenie gminy Wojnicz, 

budowa sieci wodociągowej w gminie Wojnicz w miejscowości Sukmanie oraz w 

części miejscowości Milówka, Olszyny, Wielka Wieś wraz z hydrofornią oraz 

wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowych budowy infrastruktury wodno-

kanalizacyjnych. 

W całym okresie prognozy gmina Wojnicz spełnia relację, o której mowa w artykule 

243 ustawy o finansach publicznych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Radny p. E. MICHALIK — poprosił o informację, która była prezentowana na 

posiedzeniu Komisji w sprawie rewitalizacji Rynku, szczególnie dotyczącą tego, 

dlaczego przeciąga się Termin i dlaczego pewne wypłaty są przełożone na 2024 rok. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformował, że inwestycja jest dofinansowana z dwóch 

źródeł, z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i z Regionalnego Programu 

Operacyjnego. 

Z Regionalnego Programu Operacyjnego jest konieczność wydatkowania 

dofinansowania do 20 grudnia tego roku. Takie dofinansowanie będzie wykorzystane 

przez Gminę i ono nie przepadnie. 

Natomiast jeżeli chodzi o przedłużający się termin wykonania tej inwestycji 

powiedział, że przedłuża się on ze względu na kilka aspektów. W projekcie były 

wykonane dwa odwierty geologiczne, z których nie wynikały żadne problemy 

gruntowe, natomiast w trakcie realizacji zadania napotkano taki miękko-plastyczny 

grunt organiczny, którego nie odzwierciedlały odwierty geologiczne. Wykonano 6 

odwiertów geologicznych. Gmina pytała projektanta, konstruktora nawierzchni, czy ta 

konstrukcja nawierzchni będzie wystarczająca. Zrobiono dwa poletka, gdzie zrobiono 

badania. Jak najbardziej ta konstrukcja zostaje, czyli są warstwy projektowe, nie ma 

co do konstrukcji robót dodatkowych. Kolejną rzeczą jest to, że odnaleziona została 

przez archeologa studnia, która okazała się być posadowiona w miejscu komory 

technologicznej do fontanny posadzkowej. Archeolog od Wojewódzkiego 
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Konserwatora Zabytków wstrzymał roboty, do momentu wyjaśnienia. Są już 

uruchomione roboty, które trwają także w tym punkcie, komora została przekręcona o 

90 stopni i studnia zostanie zachowana, a na płycie rynku zostanie taki świadek, 

odzwierciedlenie śladu tej studni. Dlatego termin realizacji tego zadania wydłużony 

zostanie do końca stycznia 2024 roku, natomiast Gmina wraz z wykonawcą robi 

wszystko, a przede wszystkim wykonawca, żeby do końca roku była inwestycja 

zrealizowana, jednak to zależy tylko od pogody, ponieważ ekipy na rynku pracują 

cały czas, pracowników jest wystarczająco, materiał jest dowożony na bieżąco, więc 

tylko od pogody zależy, czy to uda się zrealizować w tym roku. 

W sprawie Pałacu poinformował, że na dzień dzisiejszy trwają roboty wykończeniowe 

konstrukcji dachowej, więźby dachu. Materiał jest na miejscu, okna do wprawienia są 

wykonane i prawie wszystkie są już na budowie. Kończą się roboty tynkarskie, jeżeli 

chodzi o wieżyczki na ścianach szczytowych i trwają roboty w odbudowaniu rezalitu. 

Jest już zalana płyta i ściany fundamentowe, jeżeli chodzi o odbudowę rezalitu, czyli 

tej wejściowej części do Pałacu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma 

jakieś pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LII/548/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Woj n icz.. 

Wyniki glosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że w dniu wczorajszym Państwo Radni otrzymali 

analogicznie jak przy wieloletniej prognozie finansowej, tak i przy budżecie pierwszą 

autopoprawkę wraz z uzasadnieniami zarówno do samej autopoprawki, jak i z 

ujednoliconymi objaśnieniami do uchwały. 

Tak więc po tej pierwszej poprawce zmiany w budżecie kształtują się następująco. 

Zmniejsza się plan dochodów budżetu o kwotę 7 mln 13 tys. 683 zł 79 gr. 

Zmniejsza się plan przychodów budżetu o kwotę 2 mln 922 tys. 986 zł 64 gr. 

Zmniejsza się plan wydatków budżetu o kwotę 9 mln 988 tys. 670 zł 43 gr. 

Zwiększa się plan rozchodów budżetu o kwotę 52 tys. zł. 

Następnie przedstawiła szczegółowe uzasadnienie tych zmian: 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie przychodów, to zmniejszono przychody z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, o których 

mowa w artykule 217 ust. 2 pkt 8 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach 

publicznych 

o kwotę 1 tys. 60 zł 64 gr. Kwota ta dotyczy odsetek naliczonych w 2022 roku od 

środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych przeznaczonych na 

rewitalizację Pałacu Dąmbskich w Wojniczu. 

Ponadto zmniejszono przychody z wolnych środków, o których mowa w artykule 217 

ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych o kwotę 2 

mln 921 tys. 926 zł i praktycznie w całości te wolne środki uruchomione są w roku 

przyszłym tj. 2024, co przedstawiono w wieloletniej prognozie finansowej. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie dochodów, to zwiększono dotację na przebudowę 

drogi serwisowej w pasie drogi wojewódzkiej numer 975 w miejscowości 'sep, 
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Wojnicz, Wielka Wieś. Wprowadzono dotację Samorządu Województwa 

Małopolskiego na prace remontowe przy budynku remizy OSP w Olszynach. 

Zwiększono dochody z odsetek od środków na dodatki węglowe i inne źródła ciepła. 

Zmniejszono środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na remont drogi gminnej 

w miejscowości Łukanowice. Zmniejszono dochody z programu inwestycji 

strategicznych Polski Ład na rewitalizację Pałacu Dąmbskich w Wojniczu oraz na 

realizację zadania pod nazwą zmiana sposobu użytkowania wraz z przebudową 

budynku szkoły na Urząd Miejski w Wojniczu i w obu tych przypadkach te dochody 

przeniesiono do realizacji na rok przyszły. Zmniejszono dotację z Unii Europejskiej na 

budowę nowoczesnego punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w 

Wojniczu i również przeniesiono ją do realizacji w przyszłym roku. 

Zmniejszono dotację z Unii Europejskiej na rewitalizację wojnickiego rynku i też 

przeniesiono tą dotację do realizacji w przyszłym roku. 

Zmniejszono dotację z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na budowę boiska 

wielofunkcyjnego wraz z placem zabaw i miejscem do grillowania w miejscowości 

Milówka i też przeniesiono ją do realizacji na rok przyszły. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie wydatków, to zmniejszono wydatki bieżące o kwotę 

645 tys. 947zł 80 gr. 

Ponadto zwiększono wydatki majątkowe na zakup działki pod stację 

transformatorową w związku z budową sieci wodociągowej w Sukmaniu i zakup 

innych gruntów, na modernizację drogi wewnętrznej nr 735 w Wojniczu i ta zmiana 

jest na wniosek Zarządu Miasta Wojnicz. 

Ponadto zwiększono wydatki majątkowe na modernizację budynku remizy OSP 

Zakrzów, na termomodernizację budynku Domu Strażaka w Więckowicach, na 

kontynuację budowy oświetlenia ulicznego przy Alei Jesionowej w Więckowicach, na 

modernizację budynku i stadionu Olimpii w Wojniczu. 

Ponadto zmniejszono wydatki majątkowe na opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej dotyczącej realizacji zadania pod nazwą budowa kanalizacji sanitarnej 

dla miejscowości Łukanowice gmina Wojnicz i przeniesiono do realizacji ją na rok 

2024. 

Zmniejszono wydatki majątkowe na modernizację dróg, na budowę chodników przy 

drogach powiatowych, na realizację projektu cyfrowa gmina, na realizację zadania 

pod nazwą zmiana sposobu użytkowania wraz z przebudową budynku szkoły na 

Urząd Miejski Wojniczu i przeniesiono te wydatki na rok 2024. Na modernizację 
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mienia oświatowego, na budowę nowoczesnego punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych w Wojniczu i również przeniesiono wydatki na rok 2024. Na budowę 

oświetlenia drogowego, na rewitalizację wojnickiego rynku, na modernizację, 

rewitalizację Pałacu Dąmbskich w Wojniczu i na budowę boiska wielofunkcyjnego 

wraz z placem zabaw z miejscem do grillowania w miejscowości Milówka, i również w 

stosunku do tych zadań przeniesiono je do realizacji na rok przyszły. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie rozchodów, to zwiększono rozchody o pożyczkę 

planowaną do udzielenia na rzecz Samarytańskiej Federacji Organizacji 

Pozarządowych na działalność Centrum Aktywizacji i Opieki Seniora w Wielkiej Wsi o 

kwotę 52 tys. zł. 

Przedstawione zmiany w budżecie uwzględniają wnioski sołectw: Wielka Wieś, 

Milówka, Łukanowice oraz Zarządu Miasta Wojnicz. 

W ślad za dokonanymi zmianami zmianie uległa tabela nr 3 przychody i rozchody 

budżetu gminy Wojnicz na 2023 rok. Tabela nr 7, dochody i wydatki budżetu 

finansowane środkami pochodzącymi z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Tabela nr 8, dochody i wydatki budżetu finansowane środkami pochodzącymi z 

programu Polski Ład. 

Załącznik nr 1, zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy 

Wojnicz w roku 2023 i załącznik nr 3 plan dochodów i wydatków na zadania 

realizowane na podstawie porozumień lub umów z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w 2023 r. Zmianie ponadto uległo upoważnienie dla Pana Burmistrza, 

które jest zawarte w paragrafie 5 pkt 3 uchwały budżetowej. Po zmianie brzmi ono 

następująco: „Upoważnia się Burmistrza Wojnicza do udzielania pożyczek z budżetu 

gminy w 2023 roku do maksymalnej kwoty 110 tys. 700 zł." 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LII/549/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. . 

Wyniki glosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLI/456/2022 Rady Miejskiej w 

Wojniczu z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych 

Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr XLII/482/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z 

dnia 27 stycznia 2023 r. oraz Uchwałą nr XLIII/485/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z 

dnia 27 lutego 2023 r. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiana w tej uchwale dotyczy zwiększenia dotacji 

na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Wojniczu o kwotę 5 tysięcy złotych ze 

środków przeznaczonych przez Zarząd Miasta Wojnicz. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał czy to są te pieniądze, które Zarząd chciał 

przeznaczyć? 

P. SKARBNIK — wyjaśniła, ze uchwalono te środki na poprzedniej sesji, natomiast 

przedmiotową uchwałą wprowadzana jest możliwość wydatkowania. 

Nikt więcej z Radnych nie zabrał głosu. 
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PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LII/550/2023 w sprawie zmiany Uchwały nr XLI/456/2022 Rady Miejskiej w Wojniczu 

z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych zmienionej Uchwałą nr XLII/482/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 

27 stycznia 2023 r. oraz Uchwałą nr XLIII/485/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 

27 lutego 2023 r. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLI/456/2022 Rady Miejskiej w 

Wojniczu z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych 

Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr XLII/482/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z 

dnia 27 stycznia 2023 r. oraz Uchwałą nr XLIII/485/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z 

dnia 27 lutego 2023 r. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamiało, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji — poinformował, że wpłynęła 

petycja odnośnie współpracy gminy Wojnicz z Samarytańską Federacją Organizacji 

Pozarządowych w Zakliczynie. Komisja odbyła dwa posiedzenia. Na pierwszym 

posiedzeniu Komisja przekazała petycję do komórki merytorycznej tj. do Dyrektora 
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Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Oczytał następnie Uchwałę numer 5/2023 wraz z uzasadnieniem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, z treści której wynika, iż Komisja uznaje petycję za 

niezasługującą na uwzględnienie. 

Uchwała numer 5/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik do 

protokołu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LII/551/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wojnicz. 

P. KIEROWNIK Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy 

bezprzetargowej sprzedaży nieruchomości położonej w Biadolinach Radłowskich, 

stanowiącej własność gminy Wojnicz o powierzchni 1 ara i 34 m2 na rzecz 

właściciela działki 2078 w Biadolinach Radłowskich celem poprawienia warunków jej 

zagospodarowania. Sprzedaż dokonywana jest celem zapewnienia dostępu do drogi 

publicznej. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LII/552/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 
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NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wojnicz. 

P. KIEROWNIK Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy 

bezprzetargowej sprzedaży działki stanowiącej własność gminy Wojnicz o 

powierzchni 2 arów i 82 m2 na rzecz właściciela nieruchomości sąsiedniej w celu 

poprawienia warunków zagospodarowania tej nieruchomości. Sprzedaż dokonywana 

jest celem faktycznego uregulowania użytkowania działki. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał w którym miejscu jest zlokalizowana ta działka i 

na czym ma polegać uregulowanie? 

P. KIEROWNIK Referatu GPN — odpowiedziała, że działka znajduje się koło starego 

Boiska Sportowego. 

W odniesieniu do poprzedniej uchwały poinformowała, ze tam nie było dostępu do 

drogi publicznej, zaś w przypadku tej uchwały jest to celem uregulowania 

faktycznego sposobu użytkowania. Sąsiad nieruchomości , której Gmina jest 

właścicielem po prostu ją użytkuje i wystąpił do Gminy z wnioskiem o uregulowanie 

tego stanu, który jest na gruncie. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LII/553/2023 rok w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

P. KIEROWNIK Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy przedłużenia 

umowy dzierżawy, która została zawarta w styczniu 2021 roku i obowiązuje do 28 

stycznia 2024 roku. Jest to część działki 358/1 w obrębie Zakrzów o powierzchni 7 

arów. 

Umowa zawarta jest z Rejonowym Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji w 

Brzesku. 

Umowa zostanie przedłużona na czas nieokreślony. 

Poinformowała, że uchwała jest po poprawce, gdyż w pierwszym projekcie wkradł się 

błąd, nie dodano słowa, że dotyczy to części działki. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 
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PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LII/554/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości 

Gminy Wojnicz. 

P. KIEROWNIK Referatu GPN — poinformowała, że uchwała zakupu przez gminę 

Wojnicz działki położonej w Isie o powierzchni 15 arów za kwotę 30 tysięcy złotych. 

Jest to zakup od osoby fizycznej. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał z jakiego powodu jest zakupywana działka? 

P. BURMISTRZ — poinformował, że w trakcie wykonywania dokumentacji kanalizacji 

Ispu pani Sołtys, będąca u właścicieli tego kawałka ziemi, celem pozyskania zgody 

na przejście kanalizacji przez to pole, została zapytana, czy Gmina nie chce odkupić 

tych 15 arów. Poinformował, że wyraził zgodę, chce to kupić i prosi o 

zaakceptowanie, dlatego ze niedawno temu obok tej działki Gmina zakupiła pod 
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przepompownię 14 arów i gdyby połączyć obydwie działki da to taką blisko 30 arową 

działkę pod planowane w przyszłości wykonanie placu zabaw w Ispie, jeżeli to będzie 

kiedyś możliwe. Dlatego prosi o zaakceptowanie kupna tej działki. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma 

pytania w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LII/555/2023 w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy 

Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy 

Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin 

Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

16. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma 
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jakąś interpretację lub pytanie na piśmie? 

Nikt z Radnych nie zgłosił interpelacji ani zapytań. 

17. Wolne wnioski. 

Radny p. A. KUBIS — zapytał o sprawę wodociągowania w Sukmaniu z uwagi na to, 

że sprawa ta się przeciąga. 

Z-ca BURMISTRZA WOJNICZA — poinformował, że na dzień dzisiejszy wygląda to w 

ten sposób, że Gmina jest po kolejnej zmianie umowy przyłączeniowej. Powstała 

nowa spółka, Tauron Nowe Technologie, która zajmuje się oświetleniem ulicznym. W 

aktualnym przypadku, spółki nie doszły do porozumienia co do przejęcia majątku, 

czyli pięciu czy sześciu słupów i z tego co wiadomo, mają wystąpić na drogę sądową. 

Gmina próbowała uczestniczyć w rozmowach pomiędzy spółkami , jednak spółki nie 

wyraziły woli na udział trzeciej strony. 

Dlatego Gmina już z tego zrezygnowała i doszła do porozumienia z Zakładem 

Energetycznym Tauron Dystrybucja, że będzie budowany transformator, który będzie 

przede wszystkim zasilał tą hydrofornię, przepompownię. W tym celu Gmina 

rozmawiała z właścicielami nieruchomości , od których zakupiono już grunt pod 

usytuowanie przepompowni, ale którzy nie zgodzili się na postawienie stacji 

transformatorowej. Rozwiązując ten problem Gmina wykupuje znowu kawałek działki 

od tych Państwa, żeby móc tą stację transformatorową postawić. Przez tą działkę w 

odległości około 50-70 metrów przechodzi średnie napięcie i tam będzie podłączona 

stacja transformatorowa zasilająca tą hydrofornię. Zakład Energetyczny wyraził na to 

zgodę. Nastąpiło już rozwiązanie tamtej wcześniejszej umowy i kolejna umowa jest w 

trakcie realizacji. Firma z Zakliczyna, która na zlecenie Zakładu Energetycznego 

wykonuje to zasilanie jest już po rozmowach i zaczyna prace projektowe. Zakład 

Energetyczny czyni starania, żeby jak najszybciej ta stacja transformatorowa i ten 

prąd zasilił tą hydrofornię. Jeżeli wszystko się powiedzie, to w tym roku ta stacja 

transformatorowa powstanie. 

Radnych p. E. MICHALIK — powiedział, że na parkingu przy ul. Słonecznej za 

cmentarzem został utworzony plac manewrowy, składowane są materiały 
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kanalizacyjne i drogowe. Zapytał, czy teren ten będzie uporządkowany przed 

Wszystkimi Świętymi i kiedy będzie poprawiona nakładka, bo są tam zniszczenia? 

P. BURMISTRZ — poinformował, że Gmina posiada tam jedyny plac, na którym 

można przechować studzienki kanalizacyjne i inne materiały drogowe, dlatego 

udostępniono to miejsce wykonawcom. Nadmienił, że spotkał się już z wykonawcami 

kanalizacji i dróg i wydał polecenie uporządkowania tego terenu przed Świętem 

Zmarłych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał treść pisma z Zarządu Straży 

Pożarnej w Biadolinach Radłowskich, które wpłynęło do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej oraz do Pana Burmistrza, dotyczącego współpracy Radnego Gminy 

Wojnicz z Zarządem Ochotniczej Straży Pożarnej w Biadolinach. 

Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że był obecny na Zebraniu w Biadolinach Radłowskich, 

gdzie doszło do pewnej sytuacji, nie na jego prośbę. 

Zapytał Przewodniczącego Rady, kto to pismo podpisał? 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odpowiedział, że nikt nie podpisał, jest 

tylko Ochotnicza Straż Pożarna Biadoliny Radłowskie. 

P. BURMISTRZ — powiedział do Przewodniczącego Rady, że co mu dadzą, to czyta. 

Powiedział, że nie skonsultował tego z Zarządem, bo wystarczyło się spotkać z 

Zarządem. Zapytał, kto z Zarządu był obecny na tym Zebraniu, bo była jedna osoba? 

Powiedział, że Pan Prezes przyszedł, przywitał się z nim i wyszedł. I też go nie było. 

Powiedział, że faktem jest, że ta rozmowa była w ogóle pociągnięta przez 

mieszkańców, pociągnięta przez niego i przez Pana Radnego i doszło do pewnej 

sytuacji. 

Powiedział, że nigdy nie oczerniał nikogo, nigdy nie powiedział nic złego, powiedział 

tylko to, co stwierdził i to, co zaobserwował przez ostatnie pięć lat. Ochotnicza Straż 

Pożarna w Biadolinach Radowskich szuka sobie konfliktów i widzi wroga wszędzie, 

kogo spotka po drodze. Powiedział, że dobrze pamięta współpracę z OSP Biadoliny 

23 



Radłowskie, gdzie był uwielbiany, proszony. W momencie, kiedy Prezes odwrócił się 

od Burmistrza w sposób taki nieelegancki, bo „to jest tak jak wszystko dostać, potem 

mu podziękować". 

Wie jaki był stosunek strażaków, Pana Prezesa do Pana Radnego, zawsze narzekał, 

że nie ma współpracy. W momencie, kiedy Burmistrzowi podziękowano za 

współpracę, Straż przygarnęła Pana Radnego, co pochwala, bo tak powinna 

wyglądać współpraca. 

Powiedział, że on to przypomniał i prosi o to się nie obrażać, bo to są fakty. Te fakty 

zna Sołtys i wszyscy inni znają w Biadolinach Radłowskich. Powiedział, że 

najprościej siąść i napisać pismo do Pana Przewodniczącego, nie sprawdzić, nie 

skontrolować, przede wszystkim nie zapytać, o co chodzi, tylko to odczytać. 

Powiedział, że osobiście dzisiaj zadzwonił do dwóch członków Zarządu, którzy nie 

mają z tym nic wspólnego, a podpisane jest: za Zarząd. 

Zwrócił się do Przewodniczącego Rady, że gdyby zadzwonił do dwóch, trzech 

Członków Zarządu i dowiedział się to samo, to by się zastanowił, czy czytać to pismo 

na sesji, czy nie. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że został troszkę wywołany do odpowiedzi. 

Powiedział, że nie wie kto to pismo pisał. Nie tylko Pan Przewodniczący tam był, ale 

również Pan Prezes tam był, byli jeszcze inni strażacy. 

Powiedział do Pana Burmistrza, że mogą się spierać, mogą mieć inne zdanie na 

pewne tematy, ale jest mu bardzo przykro, nie dlatego, że Pan Burmistrz czegoś nie 

dopowiedział, czy powiedział coś za dużo, ale dlatego, ze Pan Burmistrz kłamał 

podając nieprawdę i mając tego świadomość. Jest mu bardzo przykro, bo 

spowodowało to manipulację mieszkańcami i nie doceniał Pana Burmistrza w tej 

materii. 

Powiedział, ze mimo tego, że mają odmienne zdania, powinni starać się zachować 

pewien poziom, ale poziom debaty publicznej sięgnął dna, a tak się nie robi. 

Powiedział, że Pan Burmistrz miał pełną świadomość, że mówi nieprawdę. 

Powiedział, że nie chce wchodzić w tym miejscu w szczegóły, ale myśli , że będzie 

okazja, żeby szczegóły podać. Dodał, że osobiście nie wiedział, że coś takiego 

zostanie przysłane. Tez by chciał się dowiedzieć czy to pismo jedna osoba napisała, 

czy więcej osób. 
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P. BURMISTRZ — powiedział, że jemu chodzi tylko o to, że jeżeli ktoś pisze pismo, to 

żeby się podpisał, bo wtedy wiadomo z kim rozmawiać i chętnie by się zapytał tego 

Pana, o co chodzi, w czym rzecz, jaki problem? 

Powiedział, że najprościej jest napisać „za Zarząd", ale w Zarządzie jest 7 osób i nie 

wiadomo, kto to pisał. On może podejrzewać, że mógł pisać tylko ten, kto był na 

Zebraniu. Jeżeli dobrze pamięta, to na Zebraniu był jeden członek Zarządu. 

Powiedział, że on zadzwonił tylko po to, żeby wyjaśnić co się dzieje. To, że pismo 

jest napisane, to jeszcze się nic nie dzieje. Powiedział, by mu nie mówić, że 

ordynarnie kłamie. Na zebraniu Panu Radnemu też coś ludzie powiedzieli. 

Powiedział, że każdy ma jakiś styl rządzenia, styl bycia i styl posługiwania się jakimś 

językiem i najprościej powiedzieć "Pan kłamie". Powiedział, że nie ma zamiaru 

kłamać, bo nie ma w tym żadnego interesu. Prosi, by się wzajemnie szanować. 

Powiedział, że nigdy nie mówił nic złego do czasu, aż nie został wywołany na jakimś 

zebraniu przez takie właśnie „gadki". Była dyskutowana sprawa chodnika, co 

wytłumaczył ludziom, że za 60 tysięcy nie warto rozpoczynać inwestycji. Powiedział, 

by poczekać, bo może Starostwo będzie robić całą drogę powiatową, wtedy zostanie 

zrobiony cały chodnik. 

Powiedział, że Pan Radny mu zarzucił, że inne gminy dają więcej. Zgodził się z tym, 

że dają i np. Gmina Tuchów dała milion złotych na 13 kilometrów chodnika i przez 10 

lat zrzekła się dofinansowania ze Starostwa. 

Gdyby tu na takiej zasadzie się zdarzyło, to też by to podpisał, że nie chce 

dofinansowania przez 10 lat, ale prosi obudowę chodnika od Łoponia do Biadolin 

Radłowskich i może wejść w taką współpracę. 

Powiedział, że żadna gmina, nie wspiera zadania, gdzie zadaniem własnym Powiatu 

jest budowa chodnika przy drogach powiatowych. Powiedział, że Gmina Wojnicz 

współpracuje na zdrowych zasadach. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że dyskusja na temat współpracy z Powiatem 

to jest inna sprawa. 

Stwierdził, że on mówi o faktach, bo jeżeli ma do Pana Burmistrza uwagi, nigdy nie 

kłamie. Może pewne rzeczy przedstawiać w dwojaki sposób, ale nigdy nie mówi 

nieprawdy, a Pan Burmistrz powiedział nieprawdę. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Sołtysów 
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chciałby zabrać głos? 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został wyczerpany. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zamknął obrady LII sesji Rady Miejskiej w 

Wojniczu. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotował(a): Jadwiga Matras 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

PRZEWODNICZCY 
Rady t\lie• -i 
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INFORMACJA BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(22 września — 27 października 2023 r.) 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, chciałem teraz złożyć sprawozdanie 
z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej zwyczajnej sesji 
Rady Miejskiej. 

22 września — w Zespole Szkolno — Przedszkolnym w Wielkiej Wsi miałem 

przyjemność wręczyć czwartoklasistom kolejne laptopy otrzymane od 
Ministerstwa Cyfryzacji. 

26 września — odbyłem spotkanie z posłem Wiesławem Krajewskim, w trakcie 
którego otrzymałem promesę okolicznościową w wysokości 800 tys. zł 

dofinansowania na konserwacje elewacji zachodniej i północnej oraz wymianę 

stolarki okiennej w kościele p.w. św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu. 
przyznane wsparcie pochodzi ze środków Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków. Łączna kwota otrzymanego dofinasowania na remont Kolegiaty 
Wojnickiej tO 1, 2 mln zł. 

W tym dniu rozstrzygnięty został konkurs „Małopolskie świetlice wiejskie 2023", 
w ramach którego Gmina Wojnicz pozyskała dofinansowanie w wysokości 30 tys. 
zł na doposażenie świetlicy wiejskiej w Ispie. 

27 września — uczestniczyłem w uroczystej gali Konkursu Najlepszy Sołtys Ziemi 

Tarnowskiej AD 2022. W gronie wyróżnionych w konkursie w uznaniu zasług 

znalazł się Pan Henryk Kuboń Sołtys Biadolin Radłowskich. Jeszcze raz serdecznie 
gratuluję i życzę Panu Henrykowi dalszych sukcesów oraz satysfakcji 
z wykonywanej pracy społecznej. 

Tego dnia podpisana została również umowa z firmą Lucyna Matyja „BUD-MAT" 
z siedziba w Krynicy Zdroju na wykonanie zadania inwestycyjnego pn. „Remont 
boiska trawiastego do piłki nożnej w Wojniczu" na kwotę ponad 410 tys. zł. 

2 października — naszą gminę odwiedził Premier RP Mateusz Morawicki, 
a następnie odbył wizytę w Mikołajowicach, gdzie spotkał się z rodziną rolników - 
Mateuszem i Katarzyną Jarosz. W spotkaniu uczestniczyl i również Poseł Wiesław 

Krajewski, Wojewoda Małopolski - Łukasz Kmita oraz Wicewojewoda Małopolski 

- Ryszard Pagacz 



3 października — Gmina Wojnicz pozyskała dofinansowanie z Funduszu 

Sprawiedliwości w kwocie prawie 30 tys. zł, w ramach którego jednostka OSP 

Olszyny. zostanie wyposażona w 4 zestawy aparatów ochrony dróg 

4 października - podpisana została umowa na budowę boiska wielofunkcyjnego 

wraz z placem zabaw, garażem i elementami małej architektury w miejscowości 

Milówka. Kwota podpisanej umowy to ponad 1,9 mln zł, z czego blisko 600 tys. zł 

stanowi dofinansowanie z Ministerstwa Sportu i Turystyki z programu „Sportowa 

Polska". 

W tym dniu Gmina Wojnicz otrzymała informację o przyznanym dofinansowaniu 

na remont dróg gminnych z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie ponad 
2,6 mln zł. Środki przeznaczone zostaną na remont ulicy Rolniczej oraz Kąpielowej 

w Wojniczu. Łączny koszt inwestycji wyniesie 3,8 mln zł. 

6 października - podpasana została umowa na remont drogi gminnej „Ratnawy" 
w miejscowości Wojnicz Kwota podpisanej umowy to ponad 2 mln zł, z czego 1,6 
mln zł stanowi otrzymane wsparcie finansowe pochodzące z rezerwy celowej 
budżetu na dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem klęsk 

żywiołowych. 

W tym dniu uczestniczyłem uroczystości ślubowania klas pierwszych w Zespół 

Szkolno-Przedszkolny w Olszynach. Wspaniałe wydarzenie było także okazją do 
uroczystego zakończenia głębokiej termomodernizacji budynku szkoły. 

8 października - miałem przyjemność uczestniczyć w uroczystości 70-lecia 
istnienia jednostki OSP Grabno. Wydarzeniu towarzyszyło poświęcenie 

i przekazanie nowego sztandaru dla jednostki. Jeszcze raz serdecznie gratuluję 

jednostce wspaniałego jubileuszu. 

9 października - odwiedził nas pan poseł Wiesław Krajewski, który osobiście 
przekazał promesę okolicznościową potwierdzającą przekazanie dofinansowania 
w wysokości blisko 9 mln zł dla wojnickiego samorządu w ramach Rządowego 

Funduszu Polski Ład. W ramach otrzymanych środków finansowych zrealizowane 
zostaną trzy zadania: 

• Modernizacja gminnych obiektów infrastruktury kulturalnej na terenie 
gminy Wojnicz w kwocie blisko 3 mln zł 

• Prace modernizacyjne na drogach gminy Wojnicz w kwocie blisko 4 mln zł 
• Zakup niskoemisyjnych samochodów ratowniczo - gaśniczych dla 

jednostek OSP z terenu gminy Wojnicz w kwocie blisko 2 mln zł 



11 października - w Muzeum Lotnictwa Polskiego w Krakowie przekazana została 

promesa na dofinansowanie inwestycji dotyczącej termomodernizacji budynku 
Domu Strażaka w Więckowicach w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Małopolskiego na lata 2014-2020. Kwota otrzymanego 
dofinansowania to blisko 850 tys. zł. 

12 października — z okazji Dnia Edukacji Narodowej wspólnie miałem przyjemność 

wręczyć stypendia naukowe oraz symboliczne upominki dla najlepszych uczniów 
w naszej gminie, jak również podziękować wszystkim Nauczycielom, 
Wychowawcom i Pedagogom za zaangażowanie. w ich codzienną pracę. Warto 
dodać, że nagrody otrzymało 43 uczniów ze średnią powyżej 5,0. Cieszy fakt, że 

w naszej gminie mamy tak zdolną młodzież. 

13 października — w Szkole Podstawowej w Grabnie odbyła się uroczystość 

ślubowania klas pierwszych, w której uczestniczyłem. Wydarzeniu towarzyszyło 

również uroczyste zakończenie głębokiej termomodernizacji budynku szkoły. Jest 
to już 7 obiekt oświatowy, który na przestrzeni lat w całości przeszedł ten proces. 
Jak już wcześniej wspomniałem kilka dni wcześniej zakończyła się 

termomodernizacja Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Olszynach. Przypomnę, że 

koszt termomodernizacji obu tych budynków wyniósł ponad 5,8 mln zł, z czego 
5 mln zł  stanowi dofinansowanie z Rządowego Fundusz Polski ład. 

20 października - obiegł końca remont odcinka ulicy Krakowskiej. Jest to jedna 
z licznych inwestycji realizowanych przez samorząd wojnicki dla poprawy 
infrastruktury drogowej w naszej gminie. Przypomnę, że w tym roku pozyskaliśmy 

rekordowe dofinansowanie w wysokości blisko 20 mln zł na ich realizację. Remont 
ulicy Krakowskiej wyniósł 2,1 mln zł, z czego ponad 1,4 mln zł stanowiło 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

21 października - Gmina Wojnicz pozyskała dofinansowanie w wysokości 20 tys. 
zł na zakup łodzi aluminiowej dla jednostki OSP Dębina łętowska. Otrzymane 
wsparcie finansowe pochodzi z Funduszu Sprawiedliwości. 

Pragnę również dodać, że w ty miesiącu zakończyła się renowacja kapliczki Matki 
Boskiej w Grabnie. Zadanie otrzymało dofinansowanie wysokości 20 tys. zł 

z programu „Kapliczki Małopolski 2023" Całkowity koszt jej renowacji i wyniósł 

ponad 45 tys. zł. 

W tym miesiącu rozpoczęła się również budowa Nowoczesnego Punktu 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Wojniczu. Inwestycja wyniesie 



prawie 3,3 mln zł,  z czego prawie połowę w wysokość blisko 1,7 mln zł stanowi 
dofinansowanie  w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Małopolskiego na lata 2014-2020. 

W mijającym miesiącu odbyły się również zebrania wiejskie w Biadolinach 
radłowskich, Więckowicach i Zakrzowie. Głównym tematem spotkań były 

dyskusje na temat funduszu sołeckiego, jak również omówione zostały sprawy 
bieżące. Serdecznie dziękuję Sołtysom za organizacje i możliwość spotkania 
z mieszkańcami. 

W mijającym miesiącu ogłoszone zostały postepowania przetargowe: 

• Przetarg na "Odbiór i zagospodarowanie odpadów z terenu Gminy 
Wojnicz w 2024 roku" 

• Przetarg na "Termomodernizację budynku Domu Strażaka w 
Więckowicach" 

• Przetargi na "Wykonanie usługi zimowego utrzymania dróg gminnych na 
terenie wszystkich sołectw Gminy Wojnicz w okresie sezonu zimowego 
2023/2024). 

• Zapytanie na "Remont drogi Łapo() - Biadoliny Radłowskie". 

• Zapytanie na "Remont drogi - ul. ks. Rzepki - I I etap". 

Dziękuję za uwagę! 



Uchwała Nr 5/2023 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 19 października 2023r. 

w sprawie wydania opinii dotyczącej rozpatrzenia petycji. 

Na podstawie art. 18 b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
(Dz.U. z 2023 r. , poz. 40 ze zm.) w związku z § 34 ust. 1 Statutu Gminy Wojnicz 
stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XIV/146/2019 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 30 
grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wojnicz (Dz. Urzęd. Woj. Małopolskiego 
2020.1110) zmienionego Uchwałą Nr XXVI/303/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 
lipca 2021r. (Dz. Urzęd. Woj. Małopolskiego 2021.4619) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
uchwala, co następuje: 

Po dokonaniu analizy treści petycji, która wpłynęła do Rady Miejskiej w Wojniczu w dniu 23 
sierpnia 2023 r. i dotyczyła współpracy gminy Wojnicz z Samarytańską Federacją 
Organizacji Pozarządowych w Zakliczynie w zakresie dotyczącym niedofinansowania 
Centrum Aktywizacji i Opieki Seniorów w Kończyskach z powodu zachodzącego 
prawdopodobieństwa działania niezgodnego z prawem przez SOFP, Komisja Skarg 
Wniosków i Petycji uznaje ją za niezasługującą na uwzględnienie. 

UZASADNIENIE 

W dniu 23 sierpnia 2023 r. do Rady Miejskiej w Wojniczu wpłynęła petycja, którą 
Przewodniczący Rady Miejskiej skierował do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem zajęcia 
stanowiska i wyrażenia opinii w przedmiocie petycji. 
W związku z otrzymaniem w/w petycji Komisja odbyła dwa posiedzenia (pierwsze- 19 września 
br. i drugie 19 października br.) 

Po uzyskaniu niezbędnych informacji i wyjaśnień dotyczących formy i zakresu 
współpracy Gminy Wojnicz z Samarytańską Federacją Organizacji Pozarządowych (SFOP) 
w Zakliczynie. Komisja ustaliła, iż w 2020r. gmina podpisała umowę o partnerstwie z SFOP 
w Zakliczynie na rzecz realizacji projektu Centrum Aktywizacji i Opieki Seniora Plus. 

Z ustaleń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wynika, że doszło do zawarcia przez 
gminę Wojnicz umowy użyczenia z SFOP w Zakliczynie, której przedmiotem jest użyczenie 

pomieszczeń w budynku Wiejskiego Domu Kultury w Wielkiej Wsi. Zawarta została także 

umowa użyczenia części działki o pow. ok. 2 arów z przeznaczeniem na prowadzenie 
działalności SFOP, określonej w jej statucie z wyłączeniem prowadzenia działalności 

gospodarczej. 
Po przeanalizowaniu treści wskazanych wyżej umów oraz uzyskaniu wyjaśnień Burmistrza 
Wojnicza i Dyrektora GOPS w Wojniczu Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ustaliła, iż 

współpraca gminy jako partnera projektu Centrum Aktywizacji i Opieki Seniora Plus polega 
na prowadzeniu działań informacyjnych, promocyjnych, rekrutacji uczestników — 
mieszkańców gminy Wojnicz, sporządzaniu wywiadów środowiskowych wraz z wymaganymi 
dokumentami przez pracownika socjalnego Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Wojniczu. Działalność SFOP w Zakliczynie, jako lidera projektu, na terenie gminy Wojnicz 
skupia się więc na zapewnieniu funkcjonowania Centrum Aktywizacji i Opieki Seniora Plus 
w Wielkiej Wsi i polega na realizacji usług opiekuńczo-pielęgnacyjnych, usług 
aktywizująco-usprawniających oraz usług wspomagających i usług pielęgniarskich, usług 

fizjoterapeutycznych, usług terapeutycznych w wymiarze indywidualnym i grupowym, 
organizacji wyjazdów edukacyjno- rekreacyjnych. Dla uczestników projektu zapewnione jest 
wyżywienie (jeden ciepły i jeden zimny posiłek) oraz dowóz i odwóz z Centrum dla 20 
uczestników projektu z terenu Gminy Wojnicz. 

Reasumując - po uwzględnieniu przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji wszystkich 
wyjaśnień, uzyskanych od Burmistrza Wojnicza i Dyrektora GOPS w Wojniczu, popartych 
analizą treści otrzymanych dokumentów - Komisja ustaliła, iż dotychczas gmina Wojnicz w 
ramach współpracy prowadzonej z Samarytańską Federacją Organizacji Pozarządowych w 



Zakliczynie nie przeznaczyła z budżetu gminy żadnego dofinansowania na rzecz Centrum 
Aktywizacji i Opieki Seniora w Kończyskach. Wiadomym zaś jest, iż obecnie trwają ustalenia 
co do ewentualnego wsparcia przez gminę VVojnicz Samarytańskiej Federacji Organizacji 
Pozarządowych w Zakliczynie (SFOP), ale tylko w przedmiocie ewentualnego 
dofinansowania działalności Centrum Aktywizacji i Opieki Seniora w Wielkiej Wsi - czego 
dowodem jest pismo zawierające prośbę skierowaną do Rady Miejskiej w Wojniczu o 
dofinansowanie działalności Centrum w Wielkiej Wsi, jak również wyjaśnienia w tej sprawie 
udzielone Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji przez Burmistrza Wojnicza, który wskazał, że 

wsparcie to najprawdopodobniej będzie w formie pożyczki, która zostanie udzielona SFOP w 
Zakliczynie z przeznaczeniem na działalność Centrum Aktywizacji i Opieki Seniora w Wielkiej 
Wsi - nie będzie zaś w żaden sposób dofinansowywana działalność Centrum Aktywizacji i 
Opieki Seniora w Kończyskach. 

Zważywszy na powyższe Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednomyślnie zajęła stanowisko 
o nieuwzględnieniu petycji. 
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Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Wojniczu 

Roman Chamiało 

Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Biadoiinach Radłowskich pragnie wyrazić swój 

zdecydowany sprzeciw, wobec nieprawdziwych informacji, podanych przez Pana Burmistrza 

Tadeusza Bąk na ostatnim zebraniu wiejskim w Biadolinach Radłowskich, dotyczących 

współpracy z nami Pana Marcina Dulowskiego— Radnego Gminy Wojnic i jednocześnie członka 

naszej jednostki. 

Pan Marcin Dulowski„ jako członek OSP Biadoliny Radłowskie, godnie reprezentuje 

naszą jednostkę. Pełniąc funkcję Radnego Gminy, wielokrotnie nas wspierał w rozwiązywaniu 

pojawiających się problemów z jej funkcjonowaniem. W związku z tym, krzywdzące i 

nieprawdziwe jest twierdzenie, że to on skłócił OSP w Biadolinach Radłowskich z mieszkańcami 

sołectwa i władzami Gminy VVojnicz. Nie będziemy wdawać się w dywagacje na temat innych 

osób, które były i są zaangażowane w tworzenie negatywnego obrazu naszej jednostki. 

Niniejszym jeszcze raz wyrażamy stanowczy protest przeciwko dyskredytowaniu Druha 

naszej jednostki na forum publicznym. Nadmieniamy, że poza pracą na rzecz OSP 

Biadolinach Radłowskich, Pan Marcin Culowski dał się poznać, jako osoba zaangażowana 

pracę na rzecz lokalnej społeczności i bezinteresowną pomoc drugiemu człowiekowi i z tego 

powodu, jako członkowie OSP Biadoliny Radłonivskie, 'esteśmy dumni z jego postawy. 
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Burmistrz Wojnicza 

Za Zarząd OSP Biadoliny Radłowskie 
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